

Table 1.8 (Con.) POPULATION OF LOCALITIES OF 100 TO 1,999 PERSONS

تجمعات السكان من 100 إلى 1,999 نسمة في المدن والقرى التي سكانها من 100 إلى 1,999 نسمة

Locality <sup>1</sup>	عدد السكان Number of persons	البلدية أو القرية <sup>1</sup>	Locality <sup>1</sup>	عدد السكان Number of persons	البلدية أو القرية <sup>1</sup>
<b>(Con.) TULKARH SUB-DISTRICT</b>			<b>(Con.) Tubas Nahiya</b>		
تابع قضاء طولكرم			تابع ناحية طوباس		
181 Kafr Sur .....	656	كفر صور	161 'Ain Balda .....	543	عين البيضاء
182 Kafr Labad .....	1,126	كفر اللبد	162 Far'ia .....	485	الفارعة
183 Kur .....	336	كور	163 Marj Na'ja .....	448	مرج نجعة
184 Nazlat Abu Mar .....	107	نزلة أبو نار	164 Mihan Samin .....	294	ميحان السمن
185 Nazla Sharqiya .....	507	النزلة الشرقية	TULKARH SUB-DISTRICT		
186 Nazlat 'Isa .....	627	نزلة عيسى	تبع قضاء طولكرم		
187 Nazla Gharbiya .....	187	النزلة الغربية	165 Irtah .....	1,216	ارتاح
188 Nazla Wusta .....	128	النزلة الوسطى	166 Iktaba .....	372	اكتابا
<b>Qalqiliya Nahiya</b>			167 Baqa Sharqiya .....	952	باقع الشرقية
ناحية قلقلية			168 Beit Lid .....	1,807	بيت ليد
189 Jalayus .....	1,184	جلوس	169 Jerushiya .....	245	الجاروشية
190 Habla .....	996	حبله	170 Kh. Jerad .....	116	خربة الجراد
191 Kh. Ashqar .....	116	خربة الأشقر	171 Dannaba <sup>2</sup> .....	1,586	ذنانبا <sup>2</sup>
192 Kh. Ras 'Attiya .....	224	خربة رأس عطية	172 Ras .....	269	الراس
193 Kh. Asala .....	198	خربة صله	173 Ramh .....	864	رامح
194 Kh. Nabi Ilyas .....	223	خربة النبي إلياس	174 Zetta .....	1,814	زيتا
195 Kafr Thulth .....	1,213	كفر ثلث	175 Saffarini .....	616	سفاين
196 Kafr Jamal .....	1,041	كفر جمال	176 Shufa .....	503	شوفة
197 Kafr Zibad .....	643	كفر زباد	177 Seida .....	808	صيدا
198 Kafr 'Abbush .....	704	كفر عبوش	178 Far'un .....	1,093	فرون
199 Felama .....	178	فلامه	179 Kaffa .....	108	كفا
			180' Kafr Rumman .....	466	كفر رومان

(Con.)

(تابع)

- Excluding all localities inhabited by concealed special categories of the population.
- Locally administered through a village council. Localities not foot-noted to show type of local government are administered through a mukhtar or mukhtars.
- Orta Un Summaq lies approximately 10 kilometres southwest of 'Amman City before Na'ur; the other approximately five kilometres northwest of 'Amman City and northeast of Wadi Sir.
- The Bassa with 195 inhabitants lies west of 'Amman City approximately four kilometres beyond Wadi Sir; the Bassa with 132 inhabitants lies southwest of 'Amman City approximately four kilometres beyond Na'ur.
- Hashimiya locality lies in a wadi between Zarqa Sub-district of 'Amman District and Mafraq Sub-district of 'Ajlun District. Of the 559 inhabitants 127 were enumerated in Zarqa Sub-district and 432 in Mafraq Sub-district. Since Hashimiya is a single locality its population is shown in this table only with the sub-district where the majority of its inhabitants were enumerated.
- Locally administered through a municipal council. Localities not foot-noted to show type of local government are administered through a mukhtar or mukhtars.
- Um Rummana lies approximately 20 kilometres south of Jarash Town. The twin localities of Um Rummana and Kh. Matwi lie approximately 10 kilometres northeast of Jarash Town.
- Renamed Hashimiya Janubiya after the enumeration.
- Renamed Museiniya after the enumeration.
- The Balda with 163 inhabitants lies east of Bethlehem Town in the Za'atara area; the Balda with 256 inhabitants lies south of Bethlehem Town in the Beit Fajjar area.

- لا يشمل المراكز التي تحتلها ثلثات من السكان لها صفات خاصة يجب عدم نشرها
- تدار محلها من قبل المجلس القروي، وتدار جميع المراكز الأخرى التي لم يبين لها نوع الإدارة المحلية من قبل منظار أو منقاسير
- تقع قرية أم الساقى الأولى على بعد 10 كيلومترات جنوب غرب مدينة عمان وقبل قرية ناور، تقع قرية أم الساقى الثانية، على بعد 5 كيلومترات شمال غرب مدينة عمان وشمال شرق قرية وادي السير
- تقع قرية البصه التي عدد سكانها 116 فردا قرب مدينة عمان على بعد 4 كيلومترات جنوبها وحد قرية وادي السير، وتقع قرية البصه التي عدد سكانها 132 فردا جنوب غرب مدينة عمان وعلى بعد 4 كيلومترات جنوبها وحد قرية ناور
- تقع قرية الهاشميه في وادي بين قضاء النزلة في لواء عمان وقضاء الفرقة نسي لواء جبلون. فد 117 فردا من سكانها ضمن قضاء النزلة و 432 فردا ضمن قضاء الفرقة، وحيث انها قرية واحدة ذكر عدد سكانها ضمن القضاء الذي جرى معظم السكان ضمنه
- تدار محلها من قبل مجلس بلدى، وتدار جميع المراكز الأخرى التي لم يبين لها نوع الإدارة المحلية من قبل منظار أو منقاسير
- تقع قرية أم رمانه على بعد 10 كيلومترات جنوب مدينة جرش. وأما قرية أم رمانه وقراب المطوى فيقعان على بعد 10 كيلومترات جنوبها شمال شرق مدينة جرش
- سميت الهاشميه الجديده بعد طلبة المد
- سميت المصينه بعد طلبة المد
- تقع قرية البهناة التي عدد سكانها 163 فردا شرق مدينة بيت لحم في قطاع زفره، وتقع قرية البهناة التي عدد سكانها 256 فردا جنوب مدينة بيت لحم في قطاع بيت نجمار